



**EU-Konformitätserklärung
EU Declaration of Conformity**

Dokument-Nr./document no.: ME_1223_01

Hersteller/manufacturer: MESHLE GmbH, Parkstraße 42, 47877 Willich, Germany

Produktbezeichnung/ product specification: 4CH LED Controller

Typen/ types: 568P-1

Die oben bezeichneten Produkte erfüllen die einschlägigen Harmonisierungsvorschriften der Union:
The products described above are in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

Richtlinie/ Directive: 2014/30/EU (EMC)
Elektromagnetische Verträglichkeit
Electromagnetic compatibility

2014/53/EU (RED)
Funkanlagen
Radio Equipment

2011/65/EU (RoHS II)
Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten
Restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

Ort, Datum/ Place, date: Willich, 04.11.2019

Unterschrift/ Signature:

Nikolay Patrikeev
Geschäftsführer/ Managing Director

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, beinhaltet jedoch keine Zusicherung von Eigenschaften. Die Hinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten. Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.

This declaration certifies compliance with the above mentioned directives but does not guarantee any properties. The instructions in the documentation accompanying the product must be observed. This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.